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@minvws.ni]; [IENESECNN IEEETNN @minvws.nl)
@minvws.nl]

: )
Sent: Wed 9/2/2020 9:42:15 AM

Subject: RE: Bonusregeling n.a.v. ECS 1/9/20

Received: Wed 9/2/2020 9:42:15 AM

Dank! Hierbij in het geel met aanvulling van mijn kant.

van: [INEECN)EEE@ invws.nl>
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:02

Aan: @minvws.nl>

cc: @minvws.n>; [INEENECH)IESE© minvws.ni>

Onderwerp: Bonusregeling n.a.v. ECS 1/9/20

5.1.2e

Naar aanleiding van de bespreking in het ECS van vanochtend hieronder een aantal opmerkingen. Goed om op een rijtje te

hebben voor het geval we hier binnenkort over moeten adviseren. Kun jij aanvullen/aanpassen?

Wellicht heb jij nog andere punten overgehouden aan de bespreking van vanochtend?
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var:IES
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 10:07

Aan:

@minvws.n!>; [GEN SEEM ninvws.ni>CC:

Onderwerp: FW: Kort verslag stuurgroep bonus 27 augustus 2020

Dank voor het doorsturen. Ik zal me zo ook aanmelden bij de bespreking van het ECS.

Ingewikkeld. Gezien het tijdpad niet meer het moment om nog veel aan te passen. Wat mij opvalt, is dat in onderstaand

mailbericht/verslag aangegeven wordt dat er géén sprake is van staatssteun. Ik vraag mij af of dat feitelijk juist is.

Belangrijkste inzet zou moeten zijn te borgen dat (de risico’s op) onzekerheden en onrechtmatigheden volgens de vastgestelde

escalatieprocedure worden gemeld aan de minister en transparant wordt aangegeven waarom bepzalde keuzes zijn gemaakt.
Beleid zal wellicht aangeven dat de ambtelijke en politieke leiding al meegenomen is, maar ook dan is het goed e.e.a. in een

escalatienota expliciet te maken. Deze regeling is uniek en wat financiéle omvang en potentiéle politieke impact niet te

vergelijken met andere regelingen, maar dat is geen reden af te wijken van de afgesproken procedure.

Voor zover daar nog niet aan is gedacht of toe besloten, zou ik nog in overweging willen geven ook de TK mee te nemen in de

afwegingen die VWS maakt. De SG heeft dat punt in het recente verleden herhaaldelijk gemaakt: neem de TK aan voorkant

mee. Dat kan vertragend werken voor de publicatie, maar later veel ellende voorkomen.

van: IIEEENEN EEN ninvvs o>
Verzonden: maandag 31 augustus 2020 17:14

Aan: JEEDl© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Kort verslag stuurgroep bonus 27 augustus 2020

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e

Datum: donderdag 27 aug. 2020 9:31 PM

)<BENECN@ minvws nl>
Onderwerp: RE: Kort verslag stuurgroep bonus 27 augustus 2020

Dark je wel [| EEE ziet er mi goed wit. Tav de planning heb ik voorgesteld dat we onze agenda’s priorniteiten zodat we

woensdag einde middag of begin avond een stuurgroep kunnen houden, of eventueel donderdagochtend. Dit 1s nodig om
eea tijdig klaar te hebben om zo 18 september te kunnen halen voor publicatie van de regeling en handreiking.
Ik vraag morgen het secretariaat van MEVA om dit te plannen.

Fijne avond allen. [REN

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vn:ICES)BERETiv: >Datum: donderdag 27 aug. 2020 3:35 PM
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LIN minvws.nl>, . (EAE ik awminvws.or>, [IEEE
) < 5.1.2e (@minvws.nl>

Onderwerp: Kort verslag stuurgroep bonus 27 augustus 2020

Beste leden van de stuurgroep,

Hierbij in het kort het verslag van de stuurgroep:

1) Wij hebben net alle agendapunten doorgelopen (m.u.v. agendapunt 7 ‘planning’ ).

2) PGB

Tekstvoorstel is overgenomen mits de zin over de zorg aan familie en de zin over de huishoudelijke hulp uit de tekst wordt

verwijderd. Ook is besproken dat er wordt gestreefd naar een vervolgoverleg op korte termijn met de SVB en PGB collega’s

over uitvoering bonusregeling. Voorstel is om de SVB als ‘ware’ werkgever alle aanvragen te verzamelen en als 1 aanvraag

bij DUS-1 in te dienen. Dan maakt Dus-I 1 geldbedrag over aan de SVB die dan nader verdeelt. Gezien het feit dat het een

kort tijdsbestek is voor 1 oktober en dat de SVB al heeft aangegeven dat uitbetaling aan de PGB houders niet in 2020 kan

worden gerealiseerd, zal de PGB dus wel meelopen in de regeling maar niet met dezelfde tijdslijn. Dit geeft ook de

mogelijkheid dat, als er toch op wordt uitgekomen dat er een aparte regeling nodig is, dit kan. Vergt wel heldere

communicatie in de handreiking en in de communicatie naar partijen. Volgende week zal de projectgroep zich buigen over

de communicatie. Dan zal dit ook aan de orde komen.

3) Verslag is vastgesteld met de bijbehorende stukken. Dat houdt in:

a. Beslispunt in het plan van aanpak projectgroep op advies FEZ en ADR: ‘Beslispunt: Stemt de stuurgroep

desondanks toch in met het verhogen van het grenshedrag van € 125.000 naar € 180.0007 °,

Is akkoord maar wel het verzoek om de argumentatie uit te schrijven waarom het grensbhedrag opschuiven naar

180.000 voordeel oplevert in lastenverlichting. Dit zal door de projectgroep worden opgepakt deze dagen.

b. Beslispunten opgenomen in ‘verantwoording 2.0’ zijn een-op-een overgenomen. Er is door WJZ nog expliciet

benoemd dat er geen sprake is van staatssteun.

4) Conceptregeling met toelichting en de handreiking
a. Ten aanzien van de bonusregeling is afgesproken dat de stuurgroep leden tot en met vanavond input kunnen

leveren, omdat niet iedereen de regeling en de toelichting nauwkeurig heeft kunnen lezen gezien het korte

tijdsbestek.

b. De handreiking is wel doorgenomen. Eens met opzet. Wel een paar aandachtspunten en aanbevelingen:
i. Kijk naar tekst PGB. Neem het alvast op en geef aan dat ze meegaan maar dat mogelijkheid het

tijdspad afwijkt. (zie ook punt 2)
ii. MEVA kijkt naar het verrijken van de handreiking rondom de 1° lijns professionals.

De concept regeling en handreiking gaan morgen morgen naar de bewindspersonen om dinsdag in het

afstemmingsoverleg te bespreken. Daarvoor wordt een oplegnota opgesteld met daarin de kernpunten. Doel

concept regeling en toelichting en de handreiking, er is geen sprake van staatssteun e.v

5) SBI codes: beslispunten in het document zijn overgenomen door de stuurgroep. Er is wel verzocht om na te gaan welke

organisaties behoren tot de SBl-codes 86.92.9 em 88.99.9. Indien de vrouwenopvang erbij hoort. Uitkomst terugkoppelen.

Er kan worden besloten de betreffende SBI code naar de ‘ja’ categorie te brengen, om ervoor te zorgen dat deze categorie

mee kan in de ‘nee, tenzij’.

6) ECS stukken

a. De stukken zijn kort aangestipt.

b. De uitvoeringstoets DUS- is positief, geen ‘show stoppers’. Wordt wel verzocht tot capaciteit aan de zijde van

MEVA voor ondersteuning bij het beoordelen/behandelen van vragen.

c. De uitvoeringstoets FDC maakt melding van een capaciteitsvraagstuk. Maar dit is inmiddels al geadresseerd. Hans

heeft toegezegd dat bij eventueel capaciteitsvraagstuk melding te maken. Opschalen van capaciteit is mogelijk

indien nodig.
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JR
Ministerie van Volksgezondheid,

Sl Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Se en Arbeid

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag


